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KJØP AV TOMT DEL AV GNR.  23 BNR. 20 SANDNES, Sandnes 
 
Vedlagte dokumenter: 

Nr. Dok.dato    Tittel 

1 19.06.2012 aktuelt område for kjøp_salg.pdf 

2 19.06.2012 Oversiktskart.pdf 

 
 
 
Dokumenter i saken: 

Dok.dato 
 

Type Avsender/mottaker Tittel 

16.01.2012 
 

I Sundquist Eiendom 
AS 

SØKNAD OM KJØP AV DELER AV TOMT 
23/20 OG TOMT 23/352 

 

 
 
Kort sammendrag: 
  
Sundquist Eiendom AS søker om å kjøpe del av eiendom gnr. 23, bnr. 20, ca. 5100 m2 på 
Sandnes. Formålet er utvikling og bygging av boliger med tilhørende fasiliteter i henhold til 
reguleringsplan fra 2005.  
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Faktiske opplysninger: 
 
Området ved Solenga ble regulert i reguleringsplaner vedtatt henholdsvis i 2001 og 2005. 
Reguleringsplan vedtatt i 2001 var et samarbeidsprosjekt mellom familien Knut Persen og 
Sør-Varanger Kommune. Begge disse partene har senere solgt sine respektive eiendommer 
til Kirkenes Eiendom som har bygd boliger og utviklet området i henhold til 
reguleringsplanen.  
I 2005 utarbeidet Andreas Mathisen reguleringsplan for sin eiendom gnr. 23, bnr. 80. Planen 
omfatter også del av kommunens grunneiendom bnr. 20. Bakgrunnen for dette var å få til en 
bedre reguleringsteknisk løsning og derigjennom bedre arealutnyttelse.  
Denne planen har ennå ikke kommet til realisering og Sundquist Eiendom har nå kjøpt bnr. 
80 fra Mathisen. Forespørsel om kjøp av del av kommunens eiendom på bnr  20 tar således 
utgangspunkt i reguleringsplanen fra 2005.  
 
Andre vurderinger.  
 
Saken reiser spørsmål om på hvilken måte kommunen skal tilrettelegge for boligbygging og 
utvikling på Sandnes. Som allerede nevnt solgte kommunen grunneiendom i samme område 
til Kirkenes Eiendom. Andre muligheter enn salg kan være å inngå utbyggeravtale, 
makeskifte eller lignende.  
Administrasjonen mener at i dag bør ressursene innenfor dette arbeidsfeltet prioriteres i 
forhold til utbygging og utvikling av Skytterhusfjellet.  
Sundquist Eiendom mener selv at et rent kjøp/salg vi være den enkleste måten å få utviklet 
området på, uten at dette tillegges noen vekt i det kommunen selv skal vurdere hva som er 
den mest samfunnstjenelige løsningen.   
 
Ut fra dette synes den beste løsningen å være at kommunen har en intensjon om å selge del 
av eiendommen bnr. 20 til Sundquist Eiendom.  
 
Kommuneplanens hovedmål: 
Sør-Varanger kommune skal utvikles til et lokalsamfunn som gir grunnlag for 

befolkningsvekst i alle deler av kommunen. Arealdisponering og offentlig service og 

tjenesteproduksjon skal dimensjoneres ut fra en samlet befolkning på 12.000 innbyggere 

ved planperiodens utløp, og ha en kvalitet som gjør kommunen attraktiv som bosted og 

for etableringer og knoppskyting i privat næringsliv. 

 
Hovedmålet vil være retningsgivende for de politiske og administrative prioriteringer i hele 
den kommunale organisasjon i planperioden. Ut fra dette, skal det gjøres vurderinger i 
forhold til følgende satsingsområder: 
 
 
Næringsutvikling: ingen spesielle  
 
 
Infrastruktur: utbygging og utvikling av boligfelt støtter direkte opp under kommuneplanens 
hovedmål om å bli flere mennesker.  
I dette tilfellet er det i nærområde både skole, barnehage og annen infrastruktur som 
skiløyper, skileikanlegg, alpinbakke, og hoppanlegg, noe som var en del av beveggrunnen 
for utarbeidelse av reguleringsplanen i 2005.  
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Barn og ungdom: se siste setning punktet ovenfor.  
 
 
Kompetansebygging: ingen spesielle 
 
 
Økonomi: ingen spesielle 
 
 
Universell utforming, jfr. bestemmelser i plan- og bygningslov: ingen spesielle. Eventuelle 
behov ivaretas i den enkelte byggesak.  
 
 
Alternative løsninger: 
 
 
 
 
Forslag til innstilling: 
 
Formannskapet har en intensjon om å selge del av eiendom gnr. 23, bnr. 20, ca. 5100 m2 til 
Sundquist Eiendom.  
 
Rådmannen gis fullmakt til å inngå forhandlinger og avtale om pris, salgstidspunkt og 
lignende som naturlig hører til.  
 
Avtalen skal godkjennes av formannskapet.  
 
 
 
 

Bente Larssen 
rådmann 

 
 

 
 
 
 

 - Dette dokumentet er godkjent elektronisk i Sør-Varanger kommune og har derfor ingen signatur. - 
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FASTSETTING AV VALGDAGER - 2 DAGERS VALG I SØR-
VARANGER KOMMUNE 
 
Vedlagte dokumenter: 
 
 
Dokumenter i saken: 

Dok.dato 
 

Type Avsender/mottaker Tittel 

27.03.2012 
 

I Det kongelige 
Kommunal- og 
regionaldepartement
et 

STORTINGSVALGET OG 
SAMETINGSVALGET 2013 - FASTSETTING 
AV VALGDAG  

 

 

 
 
 
Kort sammendrag: 
  
 
Faktiske opplysninger: 
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Valgdag for stortings- og sametingsvalget 2013 er fastsatt til mandag 09.09.13. Kommune-
styret kan bestemme at det også skal avholdes valg søndag 08.09.13. 
 
Valg over 2 dager har vært praktisert i Sør-Varanger ved valgene de siste årene, og foreslås 
videreført som fast ordning, fram til kommunestyret evt. bestemmer noe annet, jfr. valglovens 
§ 9-2. 
 
 
Kommuneplanens hovedmål: 
Sør-Varanger kommune skal utvikles til et lokalsamfunn som gir grunnlag for 

befolkningsvekst i alle deler av kommunen. Arealdisponering og offentlig service og 

tjenesteproduksjon skal dimensjoneres ut fra en samlet befolkning på 12.000 innbyggere 

ved planperiodens utløp, og ha en kvalitet som gjør kommunen attraktiv som bosted og 

for etableringer og knoppskyting i privat næringsliv. 

 
Hovedmålet vil være retningsgivende for de politiske og administrative prioriteringer i hele 
den kommunale organisasjon i planperioden. Ut fra dette, skal det gjøres vurderinger i 
forhold til følgende satsingsområder: 
 
 
Næringsutvikling: 
 
 
Infrastruktur: 
 
 
Barn og ungdom: 
 
 
Kompetansebygging: 
 
 
Økonomi: 
 
 
Universell utforming, jfr. bestemmelser i plan- og bygningslov: 
 
 
 
Alternative løsninger: 
 
 
 
 
Forslag til innstilling: 
Kommunestyret vedtar i medhold av valglovens § 9-2 at det skal avholdes valg over 2 dager i 
Sør-Varanger kommune for framtidige valg til kommunestyre, fylkesting, Storting og 
Sameting, til annet er bestemt. 
 
For Stortingsvalget og Sametingsvalget 2013 skal det derfor avholdes valg også søndag 
08.09.13. 
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Bente Larssen 
rådmann 

 
 - Dette dokumentet er godkjent elektronisk i Sør-Varanger kommune og har derfor ingen signatur. - 
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SØKNAD OM FINANSIERIG AV REKRUTTERINGSPROSJEKT FOR 
HOTELL- OG REISELIVSNÆRINGEN 
 
Vedlagte dokumenter: 

Nr. Dok.dato    Tittel 

1 18.06.2012 SØKNAD OM TILSKUDD FRA 
NÆRINGSFONDET - 
REKRUTTERINGSPROSJEKT FOR 
HOTELL OG REISELIVSNÆRINGEN 

 

 
 
 
Dokumenter i saken: 

Dok.dato 
 

Type Avsender/mottaker Tittel 

07.03.2012 
 

I Opplæringskontoret 
for Hotell og 
Næringsmiddelfag i 
Finnmark 

SØKNAD OM TILSKUDD FRA 
NÆRINGSFONDET - 
REKRUTTERINGSPROSJEKT FOR HOTELL 
OG REISELIVSNÆRINGEN 
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Kort sammendrag: 
Opplæringskontoret for hotell- og næringsmiddelfag i Finnmark (OKHN), Nordnorsk Reiseliv 
avdelig Finnmark, NHO reiseliv avdeling Finnmark sier alle at det er en stor reduksjon i 
rekruttering av kompetent arbeidskraft til reiselivsnæringen i Finnmark. OKHN har nå satt i 
gang et treårig rekrutteringsprosjekt for å snu denne trenden, og søker i den forbindelse Sør-
Varanger kommune om et prosjekttilskudd på kr 120 000,- fordelt med kr 40 000,- pr år.  
 
Prosjektet har et totalt kapitalbehov på totalt kr 3 322 500,- og kan dermed ikke behandles 
som en søknad til kommunens næringsfond. Søknader som kommer inn under 
næringsfondets vedtekt § 3 c), bedriftsutvikling som bransjemessige og/eller 
produksjonsmessige fellestiltak, kan ikke overstige kr 80 000,-. Følgelig må formannskapet 
gjøre en vurdering om man vil innvilge et tilskudd finansiert over disposisjonsfondet.  
 
Faktiske opplysninger: 
OKHN sier at dersom Finnmark skal utvikle en sterk og attraktiv reiselivsnæring med fokus 
på matopplevelse så trenger fylket arbeidskraft med høy kompetanse innen fagfeltene kokk, 
servitør og reiseliv. Søker sier at Finnmark trenger et samarbeid på tvers av mat- og 
opplevelsesbransjene, slik at aktørene i felleskap utvikler varige konkurransefortrinn. En 
viktig del av markedsføringen er at reiselivsnæringen har fokus på bruk av lokal mat og lokal 
matkultur.  
 
Søker sier at skal næringen oppnå et konkurransefortrinn i markedet så er de avhengig av 
kompetent arbeidskraft som bør komme fra det lokale miljøet. Sett i dette lyset mener OKHN 
at det er viktig at Finnmark utdanner sin egen arbeidskraft som fremtidige arbeidstakere i 
reiselivsnæringen i fylket.  
 
Nå ønsker OKHN å gjøre et krafttak for å øke kvaliteten og lønnsomheten i næringen, samt 
rekruttere stabile fagpersoner slik at man unngår kvalitetssvingninger slik mange i dag 
opplever.  
 
I dag finnes det flere utdanningstilbud i Finnmark (Alta, Hammerfest, Honningsvåg, Kirkenes, 
Vardø og Kautokeino) som utdanner kvalifiserte folk til reiselivsnæringen, men OKHN sier 
utfordringen er at de opplever en stor reduksjon i søkermassene med 29,5 % siden 2005. 
Utviklingen i antall lærlinger som tar fagbrev i perioden 1999 til 2010 har vært svært negativt.  
 
De vises til at til tross for at det er en reduksjon i antall personer som utdanner seg til 
næringen, så det skjedd en omfattende utvidelse av antall rom på hotellene i Alta, 
Kautokeino og Kirkenes. En slik positiv utvikling i reiselivsnæringen fordrer at behovet for 
rekruttering av kompetent arbeidskraft øker tilsvarende. Søker peker på at det er et paradoks 
at behovet for kvalifisert arbeidskraft øker i bransjen, mens videregående skolene sliter med 
synkende søkertall.  
 
Bransjen ønsker primært å ansette personer med lokal tilknytning, fordi de mener det er 
svært viktig med lokalkunnskap, kultur, og tradisjon. 
 
Prosjektet er gitt følgende tre delmål; 
 

1. Utarbeide tiltaksplan for rekruttering av ungdom til reiselivsbransjen i 
Finnmark. 
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2. Etablere prosjekt/plan med målsetting om å beholdearbeidstakere lenger i 
reiselivsbransjen. Men fokus på etter og videreutdanning, arbeidsmiljø og 
arbeidsbetingelser.  

3. Gjennomføre tiltak i følge planer for rekruttering av ungdom og i følge plan for 
etter- og videre utdanning. Målet er å øke søknadsmassen med ca 30 %. Det 
vil si til det nivået som var i år 2005. 

 
Prosjektet ble første gang søkt finansiert i år 2010. Hammerfest og Sør-Varanger avslo 
søknaden, mens Alta var positiv og innvilget omsøkt beløp for 1 år, med mulighet for 
forlengelse i 2 år til. OKHN mener å vise til gode erfaringer og resultat fra Alta hvor de i 2011 
opplevde en økning med antall lærlinger i 2011 på 30 %. De mener at dette har 
sammenheng med de møtene som de hadde med klassene, samt oppfølgingsmøter og 
karriereplanlegging med hver enkelt elev.  
 
Foreslått finansieringsplan: 

 År 1 År 2 År 3 Sum Prosentvis 
fordeling av 
finansiering 

Kostnader 1 146 000 1 079 000 1 097 500 3 322 500  

Finansiering      

Finnmark 
Fylkeskommune ved 
opplæringsavdelingen 

170 000,- 160 000,- 160 000,- 490 000,- 14,7 

RUP 200 000,- 200 000,- 200 000,- 600 000,- 18,1 

Innovasjon Norge 160 000,- 130 000,- 130 000,- 420 000,- 12,6 

Sametinget 100 000,- 100 000,- 100 000,- 300 000,- 9,0 

VRI 100 000,- 100 000,- 100 000,- 300 000,- 9,0 

Hammerfest kommune 40 000,- 40 000,- 40 000,- 120 000,- 3,6 

Sør-Varanger kommune 40 000,- 40 000,- 40 000,- 120 000,- 3,6 

Alta Kommune 40 000,- 40 000,- 40 000,- 120 000,- 3,6 

Bedriftene 296 000,- 296 000,- 296 000,- 852 500,- 25,7 

SUM 1 146 000 1 079 000 1 097 500 3 322 500 100% 

 
Vurdering: 
I følge Statistisk Sentralbyrå har kommunen en svært lav arbeidsledighet, og i et slikt 
perspektiv bør formannskapet vurdere hvorvidt rekrutteringstiltak til reiselivsnæringen er noe 
som skal prioriteres over disposisjonsfondet.  
 
Administrasjonen anerkjenner i stor grad utfordringen reiselivsnæringen står overfor og har 
en viss tiltro til at slike rekrutteringsprosjekt vil kunne gi en viss positiv effekt for næringen. 
Likevel er ikke reiselivsnæringen i noen unik situasjon sammenlignet med andre offentlige og 
private virksomheter som også har store utfordringer med rekruttering. Det er i dag stor 
etterspørsel etter kompetent arbeidskraft på de fleste utdanningsnivå. 
 
I Sør-Varanger finnes det i praksis flere arbeidsplasser enn det finnes personer som er i 
yrkesaktiv alder. Inkluderer vi innpendlingen av folk til Syd Varanger gruve og sykehuset så 
ser vi at det er minus arbeidsledighet i Sør-Varanger.   
 
I høringsutkastet til kommunal planstrategi så har man definert at en av Sør-Varanger 
kommunes største utfordring er å tiltrekke seg folk som skal fylle den store etterspørselen 
etter arbeidskraft til alle kompetansenivå. Følgelig blir det kanskje ikke en riktig prioritering å 
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fokusere bare på en type næring, men heller fokusere på hvordan Sør-Varanger kommune 
skal fremstå som en attraktiv kommune å bo, leve og arbeide i. Dette er et arbeid Sør-
Varanger kommune allerede er i gang med. Kommunestyret vedtok 29.02.2012 
(sak:12/8512) kr 300 000,- til realisering av et bolyst- og rekrutteringsprosjekt initiert av 
Kirkenes Næringshage. Altså arbeider Sør-Varanger kommune allerede for at næringslivet 
får tak i kompetent arbeidskraft.  
 
Det er administrasjonens vurdering at med en så lav arbeidsledighet er det ikke tilstrekkelig 
og bare fokusere på lokal arbeidskraft, både offentlig og privat virksomhet er avhengig av at 
det flytte nye mennesker til Sør-Varanger.  
 
 
 
 
Kommuneplanens hovedmål: 
Sør-Varanger kommune skal utvikles til et lokalsamfunn som gir grunnlag for 

befolkningsvekst i alle deler av kommunen. Arealdisponering og offentlig service og 

tjenesteproduksjon skal dimensjoneres ut fra en samlet befolkning på 12.000 innbyggere 

ved planperiodens utløp, og ha en kvalitet som gjør kommunen attraktiv som bosted og 

for etableringer og knoppskyting i privat næringsliv. 

 
Hovedmålet vil være retningsgivende for de politiske og administrative prioriteringer i hele 
den kommunale organisasjon i planperioden. Ut fra dette, skal det gjøres vurderinger i 
forhold til følgende satsingsområder: 
 
 
Næringsutvikling: 
 
 
Infrastruktur: 
 
 
Barn og ungdom: 
 
 
Kompetansebygging: 
 
 
Økonomi: 
 
 
Universell utforming, jfr. bestemmelser i plan- og bygningslov: 
 
 
 
Alternative løsninger: 
 
Formannskapet innvilger søknaden fra Opplæringskontoret for Hotell og Næringsmiddelfag i 
Finnmark om tilskudd på NOK 120 000,- fordelt på kr 40 000,- over tre år.  
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Begrunnelse; Sør-Varanger kommune anser det som positivt at Opplæringskontoret for 
Hotell og Næringsmiddelfag i Finnmark iverksetter tiltak som kan stimulere til at mangelen på 
at kompetent arbeidskraft reduseres.    
 
Tilskuddet dekkes over disposisjonsfondet på følgende vilkår; 

- Prosjektet fullfinansieres i samsvar med vedlagt plan 
- Minst 1/3 del av ressurser/gjennomføring av tiltaket skal lokaliseres i Øst-

Finnmark.  
 
 
Forslag til vedtak: 
Formannskapet avslår søknaden fra Opplæringskontoret for Hotell og Næringsmiddelfag i 
Finnmark om tilskudd på NOK 120 000,- fordelt på kr 40 000,- over tre år. 
 
Begrunnelse; Det er i budsjettet for 2012 ikke satt av midler til slike formål. Sør-Varanger 
kommune opplever at alle typer næringer og virksomheter har stor mangel kompetent 
arbeidskraft. Formannskapet anser ikke at stor etterspørsel etter arbeidskraft er en særegen 
utfordring for reiselivsnæringen, men en utfordring alle næringer i Sør-Varanger kommune 
står overfor. 
 
 
 
 
 
 
 

Bente Larssen 
rådmann 

 
 

 
 
 
 

 - Dette dokumentet er godkjent elektronisk i Sør-Varanger kommune og har derfor ingen signatur. - 
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SØKNAD OM TILSKUDD TIL GLOBAL FUTURE I FINNMARK 
NHO Finnmark 
 
Vedlagte dokumenter: 

Nr. Dok.dato    Tittel 

1 16.03.2012 SØKNAD OM MIDLER FRA 
NÆRINGSFONDET - GLOBAL 
FUTURE FINNMARK KULL 2 

2 19.06.2012 vedlegg 

 

 
 
Dokumenter i saken: 

Dok.dato 
 

Type Avsender/mottaker Tittel 

06.03.2012 
 

I NHO Finnmark v/ 
Anita Wahl Nilsen 

SØKNAD OM MIDLER FRA 
NÆRINGSFONDET - GLOBAL FUTURE 
FINNMARK KULL 2  
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Kort sammendrag: 
Næringslivets Hovedorganisasjon (NHO) søker Sør-Varanger kommune om tilskudd på kr 
75 000,- til et prosjekt ved navn Global Future Finnmark kull 2.  
 
Gjennom Global Future Finnmark så skal NHO stimulere til en bedre integrasjon av 
innvandrere, noe som de sier er nødvendig for å skape et inkluderende arbeidsliv (IA) 
 
Prosjektet som har til målsetting å stimulere til økt sysselsetting av innvandrere med høy 
utdannelse. Det handler om å kvalifisere høyt utdannede menn og kvinner til relevante 
posisjoner i arbeidslivet og utvikle et nettverk mellom bedrifter og innvandrerbefolkningen. 
 
NHOs søknad om tilskudd kan ikke behandles som en søknad av kommunens næringsfond 
på bakgrunn av prosjektets totale kapitalbehov på kr 2 145 000,-. Søknader som kommer inn 
under næringsfondets vedtekt § 3 c), bedriftsutvikling som bransjemessige og/eller 
produksjonsmessige fellestiltak, kan ikke overstige totalt kapitalbehov på kr 80 000,-. 
Følgelig må formannskapet gjøre en vurdering om man vil innvilge et tilskudd finansiert over 
disposisjonsfondet.  
 
 
Faktiske opplysninger: 
NHO peker på at Finnmark i økende grad er blitt et flerkulturelt samfunn. Global Future er et 
tiltak som bidrar til at NHOs medlemsbedrifter får tak i etterspurt kompetanse. Kompetanse 
som mange innvandrere sitter på.  
 
NHO peker på at majoriteten av eksisterende innvandrere fra ikke-vestlige land har lavere 
utdanningsnivå og lavere sysselsettingsrate enn befolkningen for øvrig, noe som gjør 
integreringen krevende. Søker sier at innvandrere med høy utdanning også kan oppleve 
barrierer i forhold til arbeidsmarkedet, til tross for at det er stor etterspørsel etter kompetent 
arbeidskraft. Global Future Finnmark vil derfor bidra til at flere selskaper ser fordelene, 
lønnsomheten og mulighetene som følger med immigranter. NHO sier at det finnes svært 
mange innvandrere i Finnmark som ikke blir innkalt til intervju ved jobbsøking. I søknaden 
vises det til en rapport i fra Barne-, likestillings og inkluderingsdepartementet som viser at 
sannsynligheten for å bli innkalt til jobbintervju reduseres med 25 % derom søkeren har et 
utenlandsk klingende navn, sammenlignet med identisk kvalifiserte søkere med 
majoritetsbakgrunn.  
 
NHO er en part i avtalen om et Inkluderende Arbeidsliv (IA) noe som vil si at et mangfoldig 
og inkluderende arbeidsliv er en prioritert oppgave. Målsettingen er at alle, uavhengig av 
etnisk bakgrunn, skal få bruke kompetansen sin i arbeidslivet. For at målsettingen i IA-
avtalen oppnås så sier søker at integreringen av innvandrere i arbeidslivet må bli bedre. Økt 
sysselsetting, og færre som faller utenfor arbeidslivet, er en viktig for positiv 
samfunnsutvikling.  
 
NHO mener å vise til gode resultat på kort tid gjennom Global Future Finnmark Kull 1 (2011-
2012). I halvårsrapporten så fremkommer det at en person startet en egen bedrift, en har fått 
jobb som avdelingsleder med personalansvar, en har fått 100 % relevant jobb, en har fått en 
20 % ikke relevant og en har fått et styre verv. I første kullet av Global Future Finnmark så 
finnes det 18 deltakere fra 11 nasjoner bosatt i hele Finnmark; fra Hammerfest og 
Honningsvåg i vest til Vadsø og Kirkenes i øst. Det er i første kullet tre personer som er 
bosatt i Sør-Varanger. 
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Innovasjon Norge, Finnmarks Fylkeskommune og VRI Finnmark har finansiert det første 
kullet.  
 
Budsjett: 

AFF mentoring og lederutvikling kr 15400 pr 
pers (-mentorsøk) 

233 000,- 

Rekrutteringsprosess, innsalg, annonse 80 000,- 

Styrekompetanse kr 10200,- x 10 pers 102 000,- 

Retorikk kr 4000,- pr per 80 000,- 

Overnatting og mat og leie av lokaler – 
samlinger, deltakere og mentorer 

470 000,- 

Reisekostnader deltakere og mentorer 300 000,- 

Reise og opphold for konsulenter fra AFF 
og BI 

130 000,- 

Prosjektledelse inkl. sosiale kostnader 70 % 
stilling 

660 000,- 

Reise prosjektleder 90 000,- 

Totalkostnad for kull 2 à 20 deltakere 
 

2 145 000,- 

 
Finansieringsplan: 

NHO Kr 200 000,- 

Innovasjon Norge Kr 670 000,- 

Finnmark Fylkeskommune Kr 500 000,- 

NAV Finnmark Kr 100 000,- 

IMDi Kr 100 000,- 

Vri Finnmark Kr 350 000,- 

Vadsø Kommune Kr 75 000,- 

Alta Kommune Kr 75 000,- 

Sør-Varanger kommune Kr 75 000,- 

Totalt Kr 2 145 000,- 

 
 
Vurdering: 
Det er i dag stor etterspørsel etter arbeidskraft på de fleste utdanningsnivå i Sør-Varanger 
kommune. I følge Statistisk Sentralbyrå så har Sør-Varanger kommune en svært lav 
arbeidsledighet, og i et slikt perspektiv bør formannskapet vurdere hvorvidt slike prosjekt er 
noe man skal innvilge tilskudd til finansiert over disposisjonsfondet. Vil kommunen være med 
på å støtte tiltak som skal stimulere til at mennesker kommer seg i arbeid når det er en så lav 
arbeidsledighet?  
 
I Sør-Varanger finnes det i praksis flere arbeidsplasser enn det finnes personer som er i 
yrkesaktiv alder. Inkluderer vi innpendlingen av folk til Syd Varanger gruve og sykehuset så 
ser vi at det er minus arbeidsledighet i Sør-Varanger.  I dag er det totalt 102 registrerte 
arbeidsledige i kommunen hvor 62 personer er norske, mens 40 personer er innvandrere. Til 
tross for at innvandrere utgjør 8.1 % av Sør-Varanger kommunes befolkning så utgjør de litt i 
underkant av 40 % av de arbeidsledige i kommunen. Disse tallene kan tyde på at NHO har 
rett i at det er vanskeligere for nettopp innvandrere å komme seg inn på arbeidsmarkede enn 
for de etnisk norske.  
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Når det er så en lav arbeidsledighet i Sør-Varanger kommune så fremstår det som et 
paradoks at innvandrere med høy utdannelse som sliter med å få seg jobb.  
 
 
Kommuneplanens hovedmål: 
Sør-Varanger kommune skal utvikles til et lokalsamfunn som gir grunnlag for 

befolkningsvekst i alle deler av kommunen. Arealdisponering og offentlig service og 

tjenesteproduksjon skal dimensjoneres ut fra en samlet befolkning på 12.000 innbyggere 

ved planperiodens utløp, og ha en kvalitet som gjør kommunen attraktiv som bosted og 

for etableringer og knoppskyting i privat næringsliv. 

 
Hovedmålet vil være retningsgivende for de politiske og administrative prioriteringer i hele 
den kommunale organisasjon i planperioden. Ut fra dette, skal det gjøres vurderinger i 
forhold til følgende satsingsområder: 
 
 
Næringsutvikling: 
 
 
Infrastruktur: 
 
 
Barn og ungdom: 
 
 
Kompetansebygging: 
 
 
Økonomi: 
 
 
Universell utforming, jfr. bestemmelser i plan- og bygningslov: 
 
 
 
Alternative løsninger: 
Formannskapet avslår NHOs søknad om tilskudd til Global Future Finnmarks 2 kull. 
 
Begrunnelse; Sør-Varanger kommune har i dag en svært lav arbeidsledighet og anser 
følgelig ikke Global Future Finnmark som et prosjekt Sør-Varanger kommune skal dekke 
over disposisjonsfondet. 
 
 
 
 
Forslag til innstilling: 
Kommunestyret innvilger NHOs søknad om tilskudd på kr 75 000,- til Global Future Finnmark 
kull 2. Bevilgningen dekkes ved bruk av disposisjonsfond.  
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Begrunnelse; Tiltross for at Sør-Varanger kommune har svært lav arbeidsledighet så 
fremstår det som et paradoks at innvandrere med høy utdanningsbakgrunn sliter med å 
komme seg inn på jobbmarkedet. Sør-Varanger kommune anser Global Future Finnmark 
som et godt og viktig integreringstiltak. 
 
Vedtaket forutsetter at minst to av deltakerne på Global Future Finnmark kull 2 er bosatt i 
Sør-Varanger kommune.   
 
 
 
 
 
 

Bente Larssen 
rådmann 

 
 

 
 
 
 

 - Dette dokumentet er godkjent elektronisk i Sør-Varanger kommune og har derfor ingen signatur. - 
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Boks 406, 9915 Kirkenes 

Tlf. 78 97 74 00. Faks 78 99 22 12 
E-post: postmottak@sor-varanger.kommune.no 

www.svk.no   

 

 
 

SAKSFRAMLEGG  
Sak til politisk behandling 

 
 

Saksbehandler:  Øystein Johansen 
Virksomhetsleder: , tlf.  

Dato:  18.06.2012 

Arkivkode:  K2-D12, K3-&53, K1- Arkivsaksnr.:  11/1170 

Saksordfører: 
Stian Celius 
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Formannskapet 04.07.2012 049/12 

 

 

 
  

KIRKENES SKOLE - LOKALER FOR TEATER - RESULTAT AV 
NAVNEKONKURRANSEN  
 
Vedlagte dokumenter: 

Nr. Dok.dato    Tittel 

1 12.06.2012 NAVNEKONKURRANSE.PDF 

2 11.06.2012 TEATERNAVN.PDF 

3 11.06.2012 NAVNEKONKURRANSE.PDF 

4 11.06.2012 NAVNEKONK.PDF 

5 07.06.2012 SCENE 2.PDF 

6 07.06.2012 TEATERSAL.PDF 

7 07.06.2012 NAVNEFORSLAG.PDF 

8 05.06.2012 TEATERSCENE.PDF 

9 05.06.2012 SCENE 2.PDF 

10 04.06.2012 NAVNEFORSLAG.PDF 

11 04.06.2012 NAVNEFORSLAG TEATERBYGG 
KIRKENES SKOLE.PDF 

 
 
 
Dokumenter i saken: 

Dok.dato 
 

Type Avsender/mottaker Tittel 

mailto:postmottak@sor-varanger.kommune.no
http://www.sor-varanger.kommune.no/
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03.06.2012 
 

I Einar Broks NAVNEFORSLAG TEATERBYGG KIRKENES 
SKOLE 

04.06.2012 I Unni Hamborg NAVNEFORSLAG TEATERBYGGET 

04.06.2012 I Anne-Lill Haabeth NAVNEFORSLAG TEATERBYGG KIRKENES 
SKOLE 

04.06.2012 I Line Moe FORSLAG FOR NAVN PÅ  NY 
TEATERSCENE 

05.06.2012 I Samovarteateret 
v/Kathrine Kolgrov 

NAVNEFORSLAG TIL SCENEBYGG 

06.06.2012 I Silje Heitmann 
Pedersen 

FORSLAG PÅ NAVN TIL NY TEATERSAL 

06.06.2012 I Niels A.W.Jensen FORSLAG PÅ NAVN TIL NY SCENE 

07.06.2012 I Kjærand Torgersen FORSLAG PÅ NAVN NYTT KULTURBYGG 

07.06.2012 I Jan Harald Jensen NAVNEKONKURRANSE 

07.06.2012 I Elin Lindbæck FORSLAG I NAVNEKONKURRANSE 

09.06.2012 I Hildur Eikås FORSLAG PÅ NAVN NY TEATERSAL 

 

 
Kort sammendrag: 
 
Rådmannen fremmet 09.05.12 sak for Formannskapet for å avklare forhold som gjaldt: 
 

- Skilting av teater/scene delen av Kirkenes skole. 
 
Formannskapet vedtok i sak 027/12 at; Det avholdes en navnekonkurranse blant 
innbyggerne. Navneforslagene legges frem for Formannskapet til endelig avgjørelse i juni 
2012.  
 
Navnekonkurransen har vært annonsert 2 ganger i Sør-Varanger Avis med teksten:  
 
”Nytt teaterbygg ved Kirkenes skole.  
I nye Kirkenes skole er det bygget lokaler for teater. Denne delen av bygget skal få et eget 
navn. Formannskapet har vedtatt at det skal holdes navnekonkurranse blant innbyggerne før 
navnet bestemmes”.                      
 
Faktiske opplysninger: 
 
Formannskapet har tidligere vedtatt at utvending skilting og navnesetting utføres slik det er 
beskrevet og synliggjort med kommunevåpenet foran navnet på bygget som gir lik skilting på 
hele bygget. 
 
Ved fristen utløp 11.6.2012 var det innkommet 14 navneforslag (fra 11 innsendere): 
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Forslag Antall I % 

Ellisif Teateret ( eller Teater Ellisif..). Ellisif 1 7,1 

Scene2 5 35,7 

Sør-Varanger kultursal  1 7,1 

Polarscenen 1 7,1 

Grensescenen 1 7,1 

Varangerscenen 1 7,1 

Barentsscenen 2 14,3 

Scene3 1 7,1 

Sveastua 1 7,1 

Stemmer totalt 14 stk 100 % 

 
Resultatet viser at blant de få som deltok i navnekonkurranse, var det flest som foreslo 
Scene2. 
 
Kommuneplanens hovedmål: 
Sør-Varanger kommune skal utvikles til et lokalsamfunn som gir grunnlag for 

befolkningsvekst i alle deler av kommunen. Arealdisponering og offentlig service og 

tjenesteproduksjon skal dimensjoneres ut fra en samlet befolkning på 12.000 innbyggere 

ved planperiodens utløp, og ha en kvalitet som gjør kommunen attraktiv som bosted og 

for etableringer og knoppskyting i privat næringsliv. 

 
Hovedmålet vil være retningsgivende for de politiske og administrative prioriteringer i hele 
den kommunale organisasjon i planperioden. Ut fra dette, skal det gjøres vurderinger i 
forhold til følgende satsingsområder: 
 
Næringsutvikling: 
 
 
Infrastruktur: 
 
 
Barn og ungdom: 
 
 
Kompetansebygging: 
 
 
Økonomi: 
 
 
Universell utforming, jfr. bestemmelser i plan- og bygningslov: 
 
 
Alternative løsninger: 
 
 
Forslag til innstilling: 
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Med dette legges resultatet av navnekonkurransen for teaterlokalene ved Kirkenes skole 
frem for behandling i Formannskapet, jfr. vedtak i F-skapssak 027/12. 
 
 
 
 
 

Bente Larssen 
rådmann 

 
 

 
 
 
 

 - Dette dokumentet er godkjent elektronisk i Sør-Varanger kommune og har derfor ingen signatur. - 
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Stian Celius

Fra: Elin Lindbæck
Sendt: 7. juni 2012 14:30
Til: Postmottak
Emne: Navnekonkurranse 

Hei. Foreslår  ” Barents scenen” . 
Vi har allerede Barentsbadet og dette kan være ytterligere med på å profilere Kirkenes som en hovedsete i 
barentsregionen. 
Mvh Elin Lindbæck 
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Stian Celius

Fra: Hildur Eikås [hildur.eikaas@gmail.com]
Sendt: 9. juni 2012 12:09
Til: Postmottak
Emne: Forslag på teaternavn

Hei. 
 
Jeg foreslår at den nye teatersalen på nyskolen skal hete Ellisif  Teateret ( eller Teater Ellisif..). Ellisif 
Wessel var en pioner, en stor kulturpersonlighet i kommunen, dyktig fotograf, etterlevde "det grenseløse 
prinsippet", lærte seg russisk og oversatte dikt og tekster. Det er skrevet flere bøker om henne ( den beste er 
av Steinar Wikan), men hun er likevel altfor lite kjent, både lokalt og nasjonalt. Hennes navn bør bli mere 
kjent og profilert, og det vil det bli med å  bruke hennes navn på det nye teateret. Det er også laget en egen 
teaterforestilling om Ellisif Wessel.  Det er kvinner i kommunen ved Samovarteateret, som har grunnlagt og 
utviklet teatervirksomheten, og da bør det være et kvinnenavn bak det nye teateret. Kvinnenavn er altfor lite 
brukt ( jmf gatenavn o.l..) , og Barentsnavnet begynner nå å bli vel oppbrukt... Se også denne: 
 
http://no.wikipedia.org/wiki/Ellisif_Wessel 
 
mvh 
 
Hildur Eikås 
Soldatveien 5 c 
9900 Kirkenes  
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Stian Celius

Fra: Jan Harald Jensen [jhj@nationaltheatret.no]
Sendt: 7. juni 2012 23:19
Til: Postmottak
Kopi: samovar@samovar.no
Emne: Navnekonkurranse

Skall selvfølgelig hete SCENE 2! 
SCENE NR. 1 er jo Malmklang.........  
 
 
 
 
Mvh 
Jan‐Harald Jensen 
Lystekniker 
jhj@nationaltheatret.no 
481 10 766 
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Stian Celius

Fra: Kjærand Torgersen [kjaerand@gmail.com]
Sendt: 7. juni 2012 20:39
Til: Postmottak
Emne: Navnekonkurranse

"Sør-varanger kultursal" er mitt forslag. Mener det viser at bygget for det første er hele kommunens bygg, 
samtidig at det er åpent for alle kulturuttrykk.  
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Stian Celius

Fra: Niels A.W. Jensen [nielje@online.no]
Sendt: 6. juni 2012 21:26
Til: Postmottak
Emne: Scene 2

Angående navn til ny scene i Syd Varanger kommuneså synes jeg den skal fortsætte at hedde 
"SCENE 2". 
Min begrundelse er at: 
Uden Samovarteaterets initiativ til og fysisk ombygning af den gamle svømmehal ville 
Kirkenes ha været uden teaterforestillinger fra Hålogaland Teater , Riksteateret og 
Samovarteateret inkl Samovarongan og andre kulturarrangementer som har været afviklet på 
SCENE 2 . 
Uden SCENE 2 er det heller ikke sikkert at nogen ville ha tænkt på at bygge en ny scene i 
tilknyning til den nye skole, som igen ville ha ført til mangel af scene helt til 
Malmklang er genopbygget ???? eller et andet kulturhus ser dagens lys engang . Derfor 
"SCENE 2" !!!!!!!!!!!!!!!1 
 
 
‐‐ 
Venlig hilsen 
Niels A.W.Jensen 
+47‐91365977 
Balsfjordvinden 62 
9006 Tromsø 
Norge 
nielje@online.no 
 
 
Sendt med Operas revolusjonerende e‐postprogram: http://www.opera.com/mail/ 
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Stian Celius

Fra: Silje Elisabeth Heitmann Pedersen [siljehp@gmail.com]
Sendt: 6. juni 2012 11:17
Til: Postmottak
Emne: Forslag til navn på ny teatersal

Forslag til navn på ny teatersal: 
 
- Polarscenen 
- Grensescenen 
- Varangerscenen 
- Barentsscenen 
 
Silje Heitmann Pedersen 
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Stian Celius

Fra: Kathrine Kolgrov [kathrinekolgrov@gmail.com]
Sendt: 5. juni 2012 20:25
Til: Postmottak
Emne: navneforslag

 
 
Hei,  
 
jeg synes det nye bygget skal hete Scene 2! 
--  
 
 
Med vennlig hilsen 
 
Kathrine Kolgrov 
 
 
Samovarteateret 
Postboks 117 
9915 Kirkenes 
 
tlf. 95 90 34 53 
 
www.samovar.no 
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Stian Celius

Fra: Line Moe [1.linemoe@gmail.com]
Sendt: 4. juni 2012 19:53
Til: Postmottak
Emne: Stemmegiving: navn på teaterscene

Jeg stemmer for navnet "Scene 2" på den nye teaterscenen 
 
Mvh 
Line Moe 
Ringveiene 3 B 
9900 Kirkenes 
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Stian Celius

Fra: Anne-Lill Haabeth [annelillhaabeth@hotmail.com]
Sendt: 4. juni 2012 21:12
Til: Postmottak
Emne: Teaternavn

Hei 
Jeg ønsker at det nye kulturhuset skal hete Scene2 - som før. Et godt og innarbeidet navn. 
  
mvh 
Anne-Lill Haabeth 
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Stian Celius

Fra: unni [unhambor@online.no]
Sendt: 4. juni 2012 13:09
Til: Postmottak
Emne: navneforslag

Heia! 
Foreslår "Scene 3" som nytt navn på det nye teaterbygget ved Kirkenes skole 
  
Hilsen Unni Hamborg 
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Stian Celius

Fra: Einar Broks [einarbroks@hotmail.com]
Sendt: 3. juni 2012 00:35
Til: Postmottak
Emne: Navneforslag teaterbygg Kirkenes Skole

Kirkenes og Sør-Varanger har en lang og bred historie med teater og revy. Derfor synes jeg det er helt på sin plass å 
beære dette i et navn. Og navnet jeg selvsagt tenker på i denne sammenheng er ingen ringere enn vår alles kjære 
Svea Andersen. 
Derfor vil jeg kalle det nye teaterbygget for Sveastua, det blir et ynglested for kommende teater- og revystjerner, det 
er jeg temmelig sikker på! 
Vennlig hilsen 
Einar Broks 
Jarfjord 
9900 Kirkenes 
46744440 
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